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Tirsdag 7. januar 2025 
 

FAU Buggeland, Januarmøte 

Agenda 

 

Oppmøte:  

Ann Cecilie 

Lise 

Liv 

Linn 

Bjarte  

Janicke 

Svein 

 

 

Rektor har ordet: 

I høst fikk skolene i Sandnes ekstra midler til å kjøpe inn praktiske læremidler. 

Buggeland skole har bl.a. kjøpt inn en del naturfagsutstyr, noe utstyr til k&h, og 

kodeutstyr (bee bot).  

 

Trafikkplan:  

Alle skoler skal ha en trafikk sikkerhetsplan. Vi hadde en gjennomgang av denne. 

Enighet om at planen er bra. Planen tas opp i SU for godkjenning. Deretter vil den bli 

lagt ut på skolens nettside. Det kommer også kart over droppsonene.  

 

Nasjonale prøver: 

Rektor la frem resultatene for høstens nasjonale prøver. Vi ser en nedgang I lesing. 

Vi vil ha fokus på å løfte elevens leseferdigheter. FAU drøftet flere faktorer som 

spiller inn I forhold til leseferdigheter. Bl.a. at barn (og voksne) ikke leser så mye 

lenger, evnen til å konsentrere seg har kanskje gått ned, elevgrunnlaget, 
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kompetansen/systemet på skolen. Et av tiltakene er å motivere ansatte til å 

videreutdanne seg innen norsk, engelsk eller matte for å løfte kompetansen blant 

ansatte i disse fagene. 

 

Runden: 

Spørreundersøkelsen fra FUG er kommet. FAU gjennomførte undersøkelsen i 

felleskap.  

FAU bør meldes inn i Brønnøysundregisteret. I tillegg ønsker FAU å oppdrette en 

egen e-post og vippskonto. Vi går nærmere inn på dette neste møte. 

Kan FUG hjelpe til med Brønnøysundregisteret? Her skal vi høre med Bogafjell skole 

om de har noen erfaringer, og hvordan de eventuelt har gjort det. 

FAU tipset om at hvis skolen har behov for ekstra hjelp på SFO, kan man se til hva 

andre skoler har gjort. Bl.a.finnes det pensjonister som går inn på Sfo for å lese 

(høytlesning), hjelpe med lekser o.l. Rektor fortalte at SFO har ringevikar, samt 

ekstra hjelp fra vgs-elever. 

 

 

Neste møte blir 04.02.2025. 


